
سید احسان حسینی: 

به عجیب ترین شکل 
ممکن اخراج شدم

مدافع تیم فوتبال آلومینیوم اراک 
تأکید کرد در بازی مقابل صنعت 
ین  عجیب تر به  ن  ا د با آ نفت 
شکل ممکن اخراج شده است. 
سیداحسان حسینی می گوید: 
»هر دو کارتی که گرفتم برای من 
یک علامت سؤال بزرگ است. 
در صحنه اول قصد پرتاب اوت 
دستی را داشتم که 10 ثانیه هم 
نشد، ولی داور به نشانه وقت تلف 
کردن به من کارت زرد داد، این در 
حالی است که معمولاً برخی برای 
پرتاب اوت 30 ثانیه زمان بازی را 
هدر می دهند. در صحنه دوم 
هم برای حفظ توپ بدن گذاشته 
بودم و توپ از خط بیرون نرفته 
بود، ولی داور نظر دیگری داشت 
و معتقد بود که توپ به اوت رفته 
است. از آن طرف گلر صنعت 
نفت بازی را شروع کرد، من هم 
توپ را آرام به زمین انداختم و 
می خواستم برگردم تا ضدحمله 
نخوریم که داور به من کارت زرد 
دوم را نشان داد.« او هنوز باورش 
نشده که بازی با پرسپولیس را از 
دست داده است: »من از ایشان 
پرسیدم که دلیل اخراجم چیست 
و او گفت که خودت می دانی، 
ولی من دو روز است هر چه فکر 
می کنم دلیل اخراجم را نمی دانم. 
من به عجیب ترین شکل ممکن 
اخراج شدم و متأسفانه بازی با 
پرسپولیس را هم از دست دادم. 
غیبت مقابل تیم سابقم برای 
من ناراحت کننده است. واقعاً 
دوست داشتم در این بازی به 

میدان بروم.«
 

فرزاد زامهران: 

حق نساجی مقابل 
سپاهان حداقل یک 

امتیاز بود
فرزاد زامهران هافبک تیم فوتبال 
نساجی مازندران درباره شکست 
تیمش مقابل سپاهان می گوید: 
»ما مقابل سپاهان بازی را خیلی 
خوب شروع کردیم و خوشبختانه 
خیلی زود هم به گل رسیدیم، 
ولی بعد از دقایقی روی اشتباه 
دروازه  مان باز شد. در شرایطی 
که بازی با نتیجه مساوی پیش 
می رفت، اتفاقی در مسابقه افتاد 
و آن هم اخراج نشدن دروازه بان 
سپاهان بود؛ صحنه ای که به 
گواه همه کارشناسان خطای 
صد درصد بود و مظاهری باید از 
زمین بازی بیرون می رفت. حتی 
خود مظاهری هم این موضوع 
را تأیید کرده است. در نیمه 
دوم هم با وجود اینکه 2 بر یک 
عقب افتادیم، ولی فشار زیادی 
به سپاهان وارد کردیم و اگر 
بدشانسی نمی آوردیم حداقل 
یک امتیاز حق مان بود که از 
اصفهان بگیریم و دست خالی از 
زمین خارج نشویم. به عقیده من 
در روزی هم که مقابل سپاهان 
شکست خوردیم، خیلی خوب 
بودیم و واقعاً حیف شد که به 
امتیاز نرسیدیم.« آنها این هفته با 
ملوان رودررو می شوند: »همه ما 
بویژه خود من برای بازی با ملوان 
لحظه شماری می کنیم. ما قرار 
است بعد از دو سال در ورزشگاه 
وطنی و مقابل هواداران نساجی 
بازی کنیم و به همین خاطر خیلی 
خوشحال هستیم. امیدوارم که 
در یک روز فوق العاده اول خیلی 
خوب بازی کنیم و بعد اولین برد 

فصل مان را کسب کنیم.«

 zمصاحبه

سعید غلامعلی بیگی هافبک تدافعی نساجی درباره میزبانی در ورزشگاه 
قائمشهر از ملوان می گوید: »واقعیت این است که حدود یک سال و نیم 
برای این شرایط لحظه شماری می کردیم؛ آرزوی ما این بوده و هست که در 
ورزشگاه وطنی قائمشهر میزبان حریفان باشیم و از حضور هواداران مان 
استفاده ببریم. خداراشکر که بالاخره این موضوع محقق شده و 
می توانیم مقابل ملوان با حضور هواداران مان در قائمشهر بازی کنیم.«

گل گهر پس از پایان کار استقلال تاجیکستان در آسیا واجد شرایط در لیگ 
کشورمان شد اما با توجه به اینکه از آن زمان تا شروع فصل جدید، مسابقه فعالی 
نبوده، زمان اجرای حکم محرومیت سه ماهه بانیاما از 21 مرداد یعنی آغاز لیگ 
بیست و دوم حساب می شود. پس از گذشت نیمی از دوران محکومیت بانیاما 
)پنجم مهر( درخواست تعلیق برای باقیمانده حکم داده شده تا در صورت قبول 

زودتر از سررسید محرومیت برای تیم سیرجانی به میدان برود.

سقوط شهر خودرو زمزمه هایی مبنی بر واگذاری امتیاز را در پی داشت 
و حتی مدیرعامل باشگاه گفت ممکن است شهر خودرو منحل شود، با 
این حال مجموعه امید وحدت خراسان، مذاکراتی را با مسئولان شهر 
خودرو دنبال کردند و با آنها برای در اختیار گرفتن سهمیه لیگ  یکی 
خراسان رضوی به توافق رسیدند. محسن بنگر چندی پیش هدایت 

تیم امید وحدت را به  عهده گرفته بود.

سعید غلامعلی بیگی اریک بانیاما شهر خودرو

یک سال و نیم منتظر بودیم داستان ادامه دار محرومیت امتیاز تیم مشهدی رسماً واگذار شد
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صادق صادقی زننده تک گل ذوب آهن 
در دیدار با تراکتور در هفته دوم از 
رقابت های لیگ برتر درباره بازی این طور 
حرف می زند: »بازی را در نیمه اول 
خیلی خوب شروع کردیم. گل هم زدیم 
و جلو افتادیم ولی آخر بازی ده نفره 
شدیم، یکی از بازیکنان ما سر به سر 
شد و بیرون رفت. ثانیه های آخر بازی 
را از دست دادیم و آن گل را خوردیم. 
به جای اینکه سه امتیاز بگیریم، یک 
امتیاز گرفتیم. اگر بازیکن مان داخل 
بود آن صحنه گل نمی شد چون دقیقاً 

از جایی گل خوردیم که بازیکن بیرون 
رفته بود.« او اشاره ای به گلزنی خودش 
دارد: »خوشحالم که گل زدم ولی اگر 
متیازی می شد لذت بیشتری  سه ا
می بردم. امیدوارم همین روند را ادامه 
بدهیم و امتیازات را جمع کنیم و بالای 
جدول باشیم. دو تعویض همزمان 
می خواستیم انجام دهیم ولی داور 
چهارم نتوانست همزمان تعویض کند 
و اگر آن اتفاق می افتاد شرایط بهتر 

می شد.« 
صادقی درباره کسب دو امتیاز از دو بازی 

معتقد است: »ما دو بازی خیلی سخت 
داشتیم، اول، با پرسپولیس که ده نفره 
شدیم و یک پنالتی را برای ما نگرفتند و 
دوم، دیدار با تراکتور که نمی گذاشتند 
تعویض های ما انجام شود. امیدوارم 
قضیه داوری حل شود. چند سال 
است که ذوب آهن از این سمت ضربه 
می خورد.« بازیکن سبزپوش اصفهان در 
خصوص دیدار بعدی با مس رفسنجان 
حرف هایی دارد: »همه تیم ها خوب و 
قابل احترام هستند. بازی سختی هم 
برای ما و هم برای آنها خواهد بود. ما 

تیم بزرگی هستیم و می خواهیم شرایط 
خودمان را در جدول بهتر بکنیم و 
ان شاءالله که سه امتیاز را می گیریم . 
اهدافی برای خودمان در سر داریم 
تا در جدول نسبت به سال گذشته 
بهتر نتیجه بگیریم. امیدوارم داوری ها 
کمی با تیم ذوب آهن مهربان تر باشد.« 
ذوب آهن اصفهان فصل گذشته را 
با موفقیت نسبی به پایان رساند و 
امیدوار است در این فصل از رقابت ها 
نتایج بهتری کسب کند و بتواند در جمع 

مدعیان باشد.

این هفته مقابل نفت 
مسجدسلیمان به سختی 
توانستید امتیاز بگیرید...

نفــت  نیــد  ا می د کــه  ر  نطــو هما
مسجدســلیمان ایــن فصــل تیــم خوبــی 
جمــع کــرده امــا مقابل آنها، بازی دســت 
مــا بــود و حریــف فقــط بــه ضدحملــه 
روی آورد. روی یــک اتفــاق هــم کــه داور 
می توانســت هنــد بگیــرد امــا پنالتــی 
نباشــد، صاحــب پنالتــی شــدند و گل 
زدنــد. در کل ۷0-30 بــازی دســت مــا 
بــود. چــون بــازی در زمیــن خودمــان بــود 
خیلــی تــلاش کردیــم و مشــتاق بودیــم 
برنــده باشــیم امــا خیلــی زود عقــب 
ــم  ــن مســأله باعــث شــد تی ــم. ای افتادی
مــا بهــم بریــزد کــه در ادامــه توانســتیم 

گل مســاوی را بزنیــم.
یعنی فکر می کنید حق تان تساوی 

نبود؟
بلــه، کلاً از روز اول کــه تمرینــات را 
شــروع کردیــم دنبــال هدف هــای خــوب 
بودیــم. شــرایط خوبــی هــم داریــم 
و تمــام تلاش مــان را می کنیــم کــه 
بــه اهداف مــان برســیم. کل تیــم از 
کادرفنــی گرفتــه تــا بازیکنــان و دیگــر 
عوامــل همــدل هســتیم کــه شــرایط 

خوبــی را رقــم بزنیــم.
کار با ساکت الهامی چطور است؟

مــن قبــلاً بــا آقــای الهامــی کار کــرده 
بــودم و 2، 3 ســال شــاگردش بــودم. 
آقــای الهامــی یکــی از بهتریــن مربیــان 
ایــران اســت کــه بــه نظــرم بــه حقــش 
نرســیده. خوشــحالم کــه ایــن فصــل 
می توانــم بــا ایــن مربــی بادانــش کار 
کنــم. داود فنایــی هــم یکــی از بهتریــن 
مربــی دروازه بان هــای ایــران اســت کــه 
خــدا را شــکر افتخــار داشــتم ایــن فصــل 

زیــر نظرشــان باشــم.
گفتید ساکت الهامی به حقش 
نرسیده. فکر می کنید حق این 

سرمربی چه جایگاهی بود که به 
آن نرسیده؟

بــه نظــر مــن خیلــی تیم های بهتر و بالاتر 
بایــد حضــور پیــدا می کردنــد. هــر آدمــی 
هدفی دارد و آقای الهامی تا الان خیلی 
زحمــت کشــید امــا در نســاجی و تراکتور 
قــدرش را ندانســتند و بــا بی انصافــی 
یــگاه  اذیتــش کردنــد. مطمئنــم جا
آقــای الهامــی در آینــده خیلــی بهتــر از 

ــود. ایــن خواهــد ب
هوادار در این فصل چه هدفی 

دارد؟
مــا تمــام هدف مــان ایــن اســت کــه 
تــک رقمــی شــویم و جــزو تیم هــای 
صدرنشــین باشــیم. در جام حذفی هم 
بــه موفقیــت برســیم و آســیایی شــویم.

یعنی فکر می کنید با این همه 
رقبای سرسخت، می توانید 

آسیایی شوید؟
قطعــاً می توانیــم آســیایی شــویم. مــا 
لومینیــوم و  در 2 بــازی اول مقابــل آ
مسجدســلیمان خیلــی ســرتر بودیــم و 
بــازی بهتــری انجــام دادیــم. در کل تیــم 
خیلــی خوبــی هســتیم و در مقابــل نفــت 
مسجدســلیمان هــم اگــر داور اشــتباه 
نداشــت، می توانســتیم برنــده باشــیم 

و کنــار ســپاهان قــرار بگیریــم.
پس فکر می کنید هوادار توانایی 

رسیدن به صدر را دارد؟
ــه لحــاظ فنــی و هــم  بلــه، هــوادار هــم ب
مالــی پتانســیل بالایــی دارد و می توانــد 

کارهــای بزرگــی انجــام دهــد.
اما حریفان سرسخت و بزرگی 

دارید که این فصل هم با قدرت 
بیشتری پا به میدان گذاشتند.

قطعــاً هیــچ بــازی و هیــچ تیمــی ســاده 
نیســت. از روز اول کــه اســتارت کار 
خــورد، هــر بــازی برای مــان حکــم فینــال 

داشــت و هــر بــازی تــلاش می کنیــم 
ســربلند بیــرون بیاییــم و جایــگاه خوبــی 
بــه دســت بیاوریــم. بقیــه تیم هــا هــم 
خیلــی خــوب هســتند و می دانیــم کار 
ســختی بــرای رقابــت داریــم امــا تمــام 

تلاش مــان را می کنیــم.
چه تیم هایی را رقیب اصلی 

خودتان می دانید؟
ســپاهان و اســتقلال ایــن فصــل شــرایط 
خیلــی خوبــی دارنــد. پرســپولیس و 
فــولاد هــم همینطــور. ایــن تیم هــا هــم 
بــه لحــاظ فنــی و هم مالی شــرایط خوبی 
دارنــد و همیشــه جــزو صدرنشــین ها 
بودنــد کــه رقابــت بــا آنهــا ســخت اســت.

یک تفاوت بزرگ که با این تیم ها 
دارید، احتمالاً نداشتن هوادار 

است.
بلــه، مــا هــوادار چندانــی نداریــم کــه 
ایــن مســأله هــم خــوب اســت و هــم بــد. 
هــر تیمــی کــه هــوادار داشــته باشــد ایــن 
مســأله می توانــد بــه آنهــا کمــک کنــد امــا 
مــا هــم تــلاش می کنیــم کــه تیــم خوبــی 
باشــیم و نگاه هــا را بــه خــود جلــب کنیم.

هفته آینده با صنعت نفت آبادان 
بازی دارید. آن بازی را چطور 

پیش بینی می کنید؟
ایــن بــازی در زمیــن خودمــان اســت و 
اگرچــه می دانیــم بــازی بــا تیمــی مثــل 
صنعت نفــت کــه بازیکنــان، کادرفنــی 
و هــواداران خوبــی دارد، ســخت اســت 
امــا تــلاش می کنیــم برنــده باشــیم. تیــم 
صنعت نفــت در چنــد ســال اخیــر نشــان 
داد تیمــی ســختکوش و سرســخت 
اســت امــا مــا در زمیــن خودمــان بایــد 3 

امتیــاز را بگیریــم.
بحث حضور زنان در ورزشگاه این 

روزها موضوع داغی است. چه 
نظری در مورد این مسأله داری؟

حضور زنان و خانواده ها در ورزشگاه ها 
می توانــد انگیــزه بالایی برای بازیکنان و 
فوتبال باشــد و این مســأله خیلی خوب 

خواهــد بــود. در والیبــال، بســکتبال و 
دیگــر رشــته  ها شــاهد حضــور زنــان 
نــم چــرا بــرای  مــا نمی دا هســتیم ا
فوتبــال ممنــوع اســت و تصمیمــی 
جــدی نمی گیرنــد کــه بــه ورزشــگاه 
بیاینــد. حضــور زنــان می توانــد بــه بــالا 
رفتــن ســطح فوتبــال هــم خیلــی کمــک 
کنــد. واقعــاً مســأله خاصــی نیســت 
کــه نمی گذارنــد بیاینــد. امیــدوارم در 
بازی هــای آینــده ایــن مشــکل حــل شــود 
چــون حــق زنــان اســت کــه بازی هــای 
مــورد علاقه شــان را از نزدیــک تماشــا 

کننــد.

میــاد فراهانــی دروازه بــان هــوادار تهــران امیــد زیــادی دارد که تیمش این فصل بتواند کار بزرگی انجام دهد و آســیایی شــود. فراهانی معتقد اســت تیم هــوادار اگرچه هوادار 
نــدارد امــا هــم بــه لحــاظ فنــی و هــم بــه لحــاظ مالــی شــرایط خوبــی دارد کــه می توانــد رقیب سرســختی بــرای مدعیانــی چون پرســپولیس، اســتقال، ســپاهان و فولاد باشــد. 
دروازه بــان تیــم تهرانــی کــه فکــر می کنــد تیمــش بایــد الان کنــار ســپاهان قــرار می گرفــت، از بــازی با نفت مسجدســلیمان، بحــث حضور زنــان در ورزشــگاه، بازی هفتــه آینده 

مقابــل صنعت نفــت و... صحبت هــای جالبــی دارد.

چرا حضور زنان فقط برای فوتبال ممنوع است؟

 فراهانی: هوادار این فصل 
قطعاً آسیایی می شود

صادق صادقی: ذوب آهن از داوری ضربه می خورد
 zاصفهان

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار

قطعاً هیچ بازی و 
هیچ تیمی ساده 

نیست. از روز اول که 
استارت کار خورد، هر 

بازی برای مان حکم 
فینال داشت و در هر 

بازی تلاش می کنیم 
سربلند بیرون بیاییم 

و جایگاه خوبی به 
دست بیاوریم. بقیه 

تیم ها هم خیلی 
خوب هستند و 

می دانیم کار سختی 
برای رقابت داریم 

اما تمام تلاش مان را 
می کنیم


